
Před pár lety jste svůj podnik předal sy-
novi, jaké jsou tedy nyní vaše aktivity?
Poté, co jsem prodal svého posledního

úspû‰ného konû Cashe, stál jsem pfied roz-

hodnutím, co budu dûlat dál. BohuÏel jsem

tehdy nemûl ve stáji Ïádného nadûjného

konû, s nímÏ bych mohl navázat na své do-

savadní úspûchy nebo kter˘ by mû motivo-

val k novému zaãátku. Proto jsem se rozhodl

svou závodní kariéru ukonãit. Rozhodnû se

v‰ak nenudím. Trénuji juniory a mladé jezdce

ve svém okolí, doprovázím je na závody

a jezdím téÏ na závody, kde startují moji

konû. Mimoto doprovázím na závody ma-

ìarskou jezdkyni Mariann Hugyesz, která

jezdí mého b˘valého konû Cashe: zúãastnila

se s ním mistrovství Evropy a tento rok plá-

nuje úãast na Svûtov˘ch jezdeck˘ch hrách

v Kentucky. Jeden ãas jsem trénoval také

souãasného mistra Evropy Kevina Stauta,

mimo to trénuji v Polsku a 2 – 3 dny v t˘dnu

strávím v hfiebãínû Lewitz Paula Schocke-

möhleho.

V čem spočívá vaše práce v tomto
hřebčíně?
V hfiebãínû Lewitz ve v˘chodním Nûmecku

chová Paul Schockemöhle své konû. Roãnû

se zde narodí 400 hfiíbat. Já jsem zodpovûdn˘

za práci s mlad˘mi koÀmi, od obsednutí aÏ po
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Tjark Nagel:
Bez dobrého konû neuspûje
ani ten nejlep‰í jezdec

Tjarka Nagela znají mnozí jako „ďábelského jezdce“ nahánějícího na
sklonku své kariéry bleskurychlými jízdami v rozeskakování strach kdekomu
včetně světových jedniček. Letos mají čeští příznivci skokového sportu
příležitost se s ním osobně seznámit při sérii soustředění určených přípravě
trenérů, z nichž první proběhlo ve dnech 4. - 7. března ve Svinčicích.

V době své sportovní kariéry byl T. Nagel postrachem konkurence.


